

Title (en)

Method for producing handles.

Title (de)

Verfahren zur Herstellung von Tragegriffen.

Title (fr)

Procédé de fabrication de poignées.

Publication

EP 0186020 A1 19860702 (DE)

Application

EP 85115599 A 19851207

Priority

DE 3447065 A 19841222

Abstract (en)

The process for producing carrying handles from carrier materials, which are provided with an adhesive mass and the width of which is greater than the width of the carrying handle, by trimming so as to form the side edges of the desired carrying handle is characterised by the use of a carrier-material web which is stretched predominantly perpendicularly relative to the web direction and which possesses perpendicularly to the web direction a tension value for a 5% elongation of at least 20 N/25 mm width.

Abstract (de)

Beansprucht wird ein Verfahren zur Herstellung von Tragegriffen aus mit Klebemasse versehenen Trägermaterialien, deren Breite größer ist als die Tragegriffbreite, durch Abschneiden, indem die Seitenkanten des gewünschten Tragegriffs gebildet werden, dadurch gekennzeichnet, daß eine überwiegend senkrecht zur Bahnrichtung gereckte Trägermaterialbahn verwendet wird, die senkrecht zur Bahnrichtung einen Spannungswert bei 5% Dehnung von mindestens 20 N/25 mm Breite besitzt.

IPC 1-7

B31B 1/86; C08J 5/18

IPC 8 full level

B31D 1/06 (2006.01); **B65B 61/14** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65B 61/14 (2013.01)

Citation (search report)

- WO 8404085 A1 19841025 - LARSEN MOGENS DROST
- DE 2536305 A1 19760226 - BAKELITE XYLONITE LTD

Cited by

US5186542A; US2021207006A1; US11826995B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0186020 A1 19860702; AU 5109485 A 19860626; DE 3447065 A1 19860703; JP S61152441 A 19860711; ZA 859494 B 19860827

DOCDB simple family (application)

EP 85115599 A 19851207; AU 5109485 A 19851211; DE 3447065 A 19841222; JP 28447485 A 19851219; ZA 859494 A 19851211